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  - Vozim biciklu svaki dan,  i rekreativno, i kao prevozno sredstvo, stalno mi je potrebna. Treba
da se izgradi ova staza,  pre svega jer ja prvi gledam da u glavnom  koristim biciklu, a manje
kola kao prevozno sredsvo. Često putujem do Pančeva biciklom, i produžetak staze sve do
Brestovca, po meni je odlična stvar.  
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